
Zápisnica 

     zo zasadnutia finančnej komisie pri Obecnom zastupiteľstve v Žitavanoch zo dňa 

10.06.2020 v Obecnej hale v Žitavanoch  

 

 

 
- Prítomní: podľa prezenčnej listiny - 7 členov komisie 

- Ospravedlnení: - 

- Neospravedlnení: - 

- Prizvaní hostia: 2 

 

 

Program: 

1. Prezentácia a otvorenie 

2. Schválenie programu rokovania 

3. Kontrola uznesenia č. 3/2019 

4. Návrh rozpočtového opatrenia č. 3/2020 

5. Návrh záverečného účtu za rok 2019 

6. Návrh zásad odmeňovania poslancov OZ 

7. Návrh zásad hospodárenia a nakladania s majetkom Obce Žitavany 

8. Diskusia 

9. Záver 

 

 

K bodu 1/  

Zasadnutie komisie zahájila predsedkyňa Ing. Regina Kissová. Komisie sa zúčastnilo 7 

členov komisie, hlavný kontrolór Ing. Jaroslav Dubec a poslanec Miroslav Chren. Komisia 

bola uznášania schopná. 

Členovia komisie sa podpísali do prezenčnej listiny 

 

 

K bodu 2/ 

Bol predložený návrh programu podľa pozvánky. Člen komisie Miroslav Kováč navrhol 

doplniť bod, v ktorom by bolo prejednané vymáhanie škody od bývalej starostky Mgr. 

Grzybovej. V následnej diskusii sa komisia zhodla v tom, že škoda súvisiaca s vrátenou 

dotáciou je nenárokovateľná, náhradu na penále však od bývalej starostky obec bude 

vyžadovať. Program bol schválený podľa predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie: 

Za: Ing. Regina Kissová, Ing. Milan Barabáš, Štefan Borkovič, Pavel Čepček, Peter Chren, 

Karol Kováč, Miroslav Kováč  

Proti: 0    Zdržal sa: 0 

 

 

 

K bodu 3/ 

Predsedkyňa komisie prečítala uznesenie č. 3/2019 z predchádzajúceho zasadnutia.  

Konštatovala, že uznesenie, týkajúce sa vypracovania návrhu, príp. dodatku k VZN 

o miestnom poplatku za KO a DSO je splnené. 

 

 

 



 

 

K bodu 4/ 

V úvode tohto bodu predsedkyňa komisie oboznámila prítomných s dôsledkami korona-krízy 

na obec. Najväčším problémom je poníženie podielových daní. 

Komisia bola oboznámená návrhom rozpočtového opatrenia, ktoré tvorí prílohu tejto 

zápisnice. V prvej časti návrhu boli presuny odsúhlasené. Následne sa komisia zaoberala 

vykrytím rozpočtových položiek: 

 

podielové dane                                60.000,00 

- opatrov. služba                                3.300,00 

- odstupné                                          4.393,00 

- odchodné                                         1.269,00 

- auto Renault                                       950,00 

- dofinancovanie ZŠ   1.558,00 

Spolu:                                              71.470,00 

 

Použijeme: 

- mzda štadión                                   6.600,00 

- mzda opatrovateľky                        4.700,00 

- odvody opatrovateľky                     1.450,00 

- opravy chodníkov                         45.000,00 

- strava opatrovateľky                          470,00 

- poplatky za nálepky                           550,00 

- konvektomat                                  12.000,00 

- vratky DÚ                                           700,00 

Spolu:                                               71.470,00 

Rozpočtové opatrenie v tomto znení bolo schválené. 

 

Hlasovanie: 

Za: Ing. Regina Kissová, Ing. Milan Barabáš, Štefan Borkovič, Pavel Čepček, Peter Chren, 

Karol Kováč, Miroslav Kováč  

Proti: 0    Zdržal sa: 0 

 

 

 

K bodu 5/ 

Po predložení záverečného účtu bolo konštatované, že obec za rok 2019 hospodárila 

s prebytkom 65.453,67 Eur. Prebytok sa použije na tvorbu rezervného fondu. 

Záverečný účet komisia doporučuje schváliť bez výhrad len v prípade úhrady penále v sume 

517,19 Eur bývalou starostkou.  

 

Hlasovanie: 

Za: Ing. Regina Kissová, Ing. Milan Barabáš, Štefan Borkovič, Pavel Čepček, Peter Chren, 

Karol Kováč, Miroslav Kováč  

Proti: 0    Zdržal sa: 0 

 

 

 

 

K bodu 6/ 

Boli prejednané pripomienky k návrhu zásad odmeňovania poslancov, komisia doporučuje 

schváliť zásady v pôvodnom znení, s úpravami v bodoch 1a, 1b čl. 2, bode 5 čl. 6 a bode 2 čl. 

7. 



 

 

Hlasovanie: 

Za: Ing. Regina Kissová, Ing. Milan Barabáš, Štefan Borkovič, Pavel Čepček, Peter Chren, 

Karol Kováč, Miroslav Kováč  

Proti: 0    Zdržal sa: 0 

 

 

K bodu 7/ 

Boli prejednané pripomienky k návrhu zásad hospodárenia a nakladania s majetkom obce 

Žitavany. Schválené pripomienky boli do zásad zapracované. 

 

Hlasovanie: 

Za: Ing. Regina Kissová, Ing. Milan Barabáš, Štefan Borkovič, Pavel Čepček, Peter Chren, 

Karol Kováč, Miroslav Kováč  

Proti: 0    Zdržal sa: 0 

 

 

K bodu 8/ 

- Štefan Borkovič – informoval prítomných o vyhlásení súťaže na predaj hnuteľného 

majetku (V3S, príves, čerpadlá), termín predloženia ponúk je do 22.06.2020. 

- Miroslav Kováč – informoval sa, ako sa bude postupovať pri predaji majetku, kde už 

sú schválené zámery – už podľa nových Zásad 

- Miroslav Kováč – podľa jeho názoru zámer nie je schválený v prípade predaja 

Štefanovi Prochovníkovi, nebol schválený 3/5 väčšinou všetkých poslancov. Pri 

schvaľovaní zámeru je potrebná nadpolovičná väčšina prítomných, ako pri bežných 

uzneseniach. 

- Štefan Borkovič – podotkol, že komisia sa zaoberala zásadami odmeňovania 

poslancov, avšak nie hlavným kontrolórom. Hlavný kontrolór je odmeňovaný podľa 

osobitného zákona. 

 

K bodu 9/ 

Predsedkyňa komisie poďakovala prítomným za účasť a ukončila zasadnutie finančnej 

komisie. 

 

 

 

V Žitavanoch, dňa 11.06.2020 

 

 

 

 

 

 

 

Zapísal:       ....................................... 

            Ing. Regina Kissová 

 

 

 

 

 



Uznesenie 

     zo zasadnutia finančnej komisie pri Obecnom zastupiteľstve v Žitavanoch zo dňa 

10.06.2020 v budove Obecnej haly v Žitavanoch  

 

Uznesenie č. 4/2020 
K bodu: 2/ 

Finančná komisia 

- prerokovala program zasadnutia komisie, 

- schvaľuje program zasadnutia komisie. 

Hlasovanie: 7/0/0 

 

K bodu: 3/ 

Finančná komisia 

- konštatuje, že uznesenie č. 3/2019 je splnené. 

Hlasovanie: 7/0/0 

 

K bodu 4/ 

Finančná komisia 

- odporúča obecnému zastupiteľstvu schváliť 

rozpočtové opatrenie č. 3/2020. 

Hlasovanie: 7/0/0 

 

 

K bodu 5/ 

Finančná komisia 

- odporúča obecnému zastupiteľstvu schváliť 

záverečný účet Obce Žitavany a rozpočtové hospodárenie za rok 2019 bez výhrad len    

v prípade úhrady penále 517,19 Eur Mgr. Editou Grzybovou. 

Hlasovanie: 7/0/0 

 

 

K bodu 6/ 

Finančná komisia 

- odporúča obecnému zastupiteľstvu schváliť 

Zásady odmeňovania poslancov Obecného zastupiteľstva Obce Žitavany so 

zapracovanými pripomienkami. 

Hlasovanie: 7/0/0 

 

 

K bodu 7/ 

Finančná komisia 

- odporúča obecnému zastupiteľstvu schváliť 

Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce Žitavany so zapracovanými 

pripomienkami. 

Hlasovanie: 7/0/0 

 

 

 

           ......................................... 

             Ing. Regina Kissová 

        predseda finančnej komisie 


